
Castan o Romie i kadrze Brazylii
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Leandro Castan w Sky Sport udzielił dziś krótkiego wywiadu. Poruszono w

nim temat Giallorossich oraz reprezentacji Brazylii. Oto jego wypowiedzi.

Co sądzisz o Marquinhosie?

C: Nie spodziewałem się, że jest aż tak mocny. Grał z niewiarygodnym charakterem.

Rozegrałem z nim 5 meczów w Corinthians. Jestem dumny, że mogę uczestniczyć w

tym początku jego kariery. Jestem pewien, że będzie prawdziwym mistrzem.

A co powiesz o Zemanie?

C: Podoba mu się drużyna, która atakuje. Ja lubię tak grać. Jestem do tego

przyzwyczajony. Spodziewam się więc, że będzie mi dobrze szło.

Scolari nowym szkoleniowcem brazylijskiej kadry...

C: Spodziewałem się tego. To znana postać, wygrał mundial z kadrą. Spodziewamy

się, że wykona dobrą pracę w 2014 roku i mamy nadzieję, ze razem wygramy.

Ty też chcesz pojechać na mundial?

C: Tak, ale będzie trudno, ponieważ w Brazylii jest wielu dobrych obrońców.
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